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Inleiding: 
In november 2023 is door de gemeenteraad een Verordening Stimuleringslening (sport)verenigingen 
en stichtingen voor gemeente Boekel vastgesteld. Voor deze lening is toen €250.000,- budget 
beschikbaar gemaakt. (Sport)verenigingen en stichtingen kregen hiermee de mogelijkheid om voor 
maximaal 20 jaar tegen een rente van 0,6% deze lening af te sluiten. In augustus en oktober 2024 
hebben we de (sport)verenigingen en stichtingen een herinnering gestuurd. Helaas hebben we hier tot 
heden geen aanmeldingen voor gehad. Velen verenigingen hebben begin 2024 een 
energiecompensatie ontvangen voor de hoge energiekosten. Inmiddels zijn ook de energiekosten 
weer wat gedaald. Ten slotte zal een vereniging eerst aanspraak willen maken op de BOSA regeling, 
aangezien zij hier een subsidie kunnen aanvragen (en dus geen lening hoeven af te sluiten). Om deze 
redenen hebben we samen met de beleidsmedewerker Accommodatiebeheer & Sport gesproken en is 
ons advies om deze verordening per november 2024 op te heffen. Dit voorstel heeft als doel om de 
Verordening Stimuleringslening (sport)verenigingen en stichtingen te beëindigen. Aangezien de 
Verordening door de raad is vastgesteld, dient deze ook door de raad te worden beëindigd.  
 
Geadviseerd besluit 

1. De Verordening Stimuleringslening (sport)verenigingen en stichtingen gemeente Boekel wordt 
beëindigd per 31 december 2024 

2. Dit besluit treedt in werking de dag na bekendmaking, met dien verstande dat de Verordening 
van toepassing blijft op aanvragen die zijn ingediend voor deze datum.  
 

Toelichting 
1.1 De Verordening opheffen, zodat men geen aanspraak meer kan maken op deze stimuleringslening.   
Velen verenigingen hebben begin 2024 een energiecompensatie ontvangen voor de hoge 
energiekosten. Inmiddels zijn ook de energiekosten weer wat gedaald. Een vereniging wil ook eerst 
aanspraak maken op de BOSA regeling, aangezien zij hier een subsidie kunnen aanvragen (en dus 
geen lening hoeven af te sluiten). De lening loopt nu ruim 1 jaar. In deze periode zijn, na diverse keren 
promoten, geen aanmeldingen geweest. Samen met de al uitgekeerde energiecompensatie en BOSA 
regeling, zien wij en de beleidsmedewerker Accommodatiebeheer & Sport geen meerwaarde om de 
verordening nog tot 2030 te laten lopen.   
 
Kanttekeningen 
1.Verenigingen kunnen ook geen aanspraak meer maken op de BOSA regeling. 
De BOSA regeling was voor de zomer van 2024 al compleet uitgeput. Nieuwe aanvragen worden pas 
weer vanaf 2025 in behandeling genomen. Toch heeft dit in de afgelopen maanden ook niet geleid tot 
aanvragen van de Duurzaamheidslening. Hiermee is de verwachting dat de beschikbaarheid van de 
BOSA regeling geen invloed heeft op de aanvragen van de Duurzaamheidslening.  
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Financiën 
Het opheffen van deze Verordening brengt geen financiële gevolgen met zich mee, omdat het om een 
lening ging. Het geld is dus nog niet beschikbaar gesteld geweest. Dit geld zou pas worden aangevraagd 
op het moment dat verenigingen de lening daadwerkelijk gingen aanvragen.  
 
Participatie 
Er heeft geen participatie plaats gevonden.   
 
Alternatieven 
De verordening is nu een jaar actief en er zijn geen reacties op gekomen. Als het verder geen impact 
heeft om deze aan te houden, kun je er ook voor kiezen dat de verenigingen alsnog aanspraak kunnen 
maken op de lening. Dus je kiest ervoor om de Verordening wel door de laten lopen tot 2030. Echter 
heeft dit niet onze voorkeur, omdat de energiekosten niet meer zo hoog zijn als in 2022/2023. In 2025 
kunnen de verenigingen weer opnieuw aanspraak kan maken op de BOSA regeling.  
 
Communicatie/publicatie 
Er wordt een bericht geplaatst in het Boekels weekblad. De (sport)verenigingen en stichtingen worden 
door de beleidsmedewerker Accommodatiebeheer & Sport geïnformeerd over de beëindiging. Verder 
vindt er geen communicatie plaats, omdat er tot heden nooit gebruik is gemaakt van de 
Stimuleringslening.  
 
Uitvoering/Vervolg 
Indien de raad heeft ingestemd met het beëindigen van de Verordening Stimuleringslening 
(sport)verenigingen en stichtingen gemeente Boekel, wordt door de juridische afdeling de intrekking 
gepubliceerd via Daadkracht.   
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